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Vragen van de leden Geluk-Poortvliet en Van der Molen (beiden CDA) aan 
de Minister van Onderwijs, Cultuur en Wetenschap over een subsidieaanvraag 
door Stichting De Fryske Mole (ingezonden 13 december 2018). 

Vraag 1
Kent u de Stichting De Fryske Mole, die in Fryslân 42 werkende molens in 
bezit heeft?1 

Vraag 2
Klopt het dat de stichting vóór 1 april 2018 een gecombineerde aanvraag 
heeft gedaan in het kader van de Subsidieregeling instandhouding monu-
menten (Sim)? 

Vraag 3
Deelt u de mening, dat het vanuit een oogpunt van continuïteit voor de 
stichting noodzakelijk was vóór 1 april 2018 een subsidieaanvraag te doen 
voor de periode 2019–2024? 

Vraag 4
Deelt u de mening dat continuïteit in het onderhoud ten behoeve van de 
instandhouding van monumenten een van de oogmerken is van de Sim? 

Vraag 5
Klopt het dat u bij besluit van 29 augustus 2018 een instandhoudingssubsidie 
hebt toegekend van 50% voor de periode 2019–2024? 

Vraag 6
Bent u op de hoogte van het feit dat de provincie Fryslân en de betrokken 
gemeenten hun aandeel in de instandhoudingskosten niet verhogen, omdat 
het subsidiepercentage van de Sim met ingang van 2019 wordt verhoogd tot 
60%? 

Vraag 7
Deelt u de mening dat de Stichting De Fryske Mole erop mocht vertrouwen 
dat zij ervan zou profiteren als het subsidiepercentage in de Sim zou worden 
verhoogd tot 60%? Zo nee, waarom niet? 

1 www.defryskemole.nl
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Vraag 8
Kunt u nader toelichten wat u bedoelt met de zin «(h)et zal helaas niet 
mogelijk zijn om het percentage [het subsidiepercentage in de Sim] in het 
lopende jaar te verhogen»?2 

Vraag 9
Bent u bereid het subsidiepercentage voor de Stichting De Fryske Mole 
alsnog te verhogen tot 60%?

2 Brief Minister van OCW aan «De Hollandsche Molen», 14 augustus 2018.
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